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JEUGDRAAD – VRIJDAG 4 MEI 2018 
 

 
Aanwezig: 
 

voor Chiro Bevel: Robbe Dillen en Lien Geeraerts; 
voor Chiro Gust: Ward De Lens en Koen De Vos; 
voor Chiro Nele: Evelien Maeyens; 
voor Scouts Sparrijders en Gidsen Harlekijn: Danish Gorris en Niels Schoeters; 
voor Chiro Jong Leven: Dries Dillen en Simen Thys; 
voor Chiro Pako-Me: Laura Vercammen en Ellen Verschueren (vroeger door); 
voor Chiro Pako-Jo: Ian Bruynseels (vroeger door); 
voor Chiro Elckerlyc: Lore Gyzels en Emily Horemans; 
voor Akabe Tinamoe: Liselotte Franquet; 
voor Speelplein Boemerang: Sofie Jacobs; 
voor Tienerwerking De Joeng: Nina Jansens; 
 
Alexandra Peeters (voorzitter jeugdraad), Julie Van Roey (voorzitter jeugdraad), 
Darlien Isenborghs (onafhankelijke), Jill Rymen (onafhankelijke) (vroeger door), 
Carrie Verelst (schepen van Jeugd) en Gunther Melis (jeugdconsulent); 
 
 
Verontschuldigd: 
 

Jesse De bruyn (Chiro Pako-Jo), Laura Ver Elst (Chiro Bevel), Marijke De Beuckeleer (Chirogewest 

Pallieter), Bieke Sarens (Jeugdhuis Kroenkel) en Wannes Leirs (Scouts & Gidsen). 
 
 
 
De jeugdraad werd gestart met een barbecue om de jeugdraadsleden te danken voor hun 
inzet en hun engagement het afgelopen werkjaar. 
 
 
1. Verslag vorige jeugdraad 
 

Het verslag van de jeugdraad op 2 maart 2018 wordt goedgekeurd. Van de bijeenkomst op 
dinsdag 17 april 2018 werd geen verslag gemaakt (aangezien dit een workshop “Jeugdwerk 
voor Allen” was). 
 
 
 



2. Evaluatie culturele uitstap en workshop “Jeugdwerk voor Allen” 
 

De laatste culturele uitstap ging naar de balletvoorstelling “Het Zwanenmeer” in 
Antwerpen. De meeste aanwezige deelnemers vonden het een geslaagde voorstelling en een 
keer de moeite om mee te maken. Het was wel handig als je vooraf al mee was met het 
verhaal. Er namen 14 jongeren deel aan de uitstap. 
 
Tijdens de vorige bijeenkomst vond er een workshop “Jeugdwerk voor Allen” plaats met 
een externe sessiegever. Vanuit verschillende jeugdwerkinitiatieven namen er 
leiding/animatoren/begeleiders deel. Het was leuk om door bepaalde spelletjes te ervaren 
hoe kinderen over bepaalde zaken denken of hoe kinderen met een beperking sommige 
uitleg interpreteren. Toch misten we nog wat meer concrete oplossingen, de workshop 
mocht inhoudelijk nog sterker gebracht worden. Al heeft iedereen er wel iets van op 
gestoken en was er een mooie opkomst deelnemers. 
 
�NFO: Gunther Melis, jeugdconsulent (03 410 03 76) of Alexandra Peeters (0470 20 87 98) of         
Julie Van Roey (0478 75 09 68), voorzitters | www.jeugdnijlen.be | info@jeugdraadnijlen.be 
 
 

3. Advies jeugdraad – gebrek aan inspraak bij locatie jeugdconsulent - terugkoppeling 
 

Voorzitter Julie Van Roey leest de reactie vanuit het schepencollege voor die gegeven werd 
over het advies: “Er wordt kennis genomen van het negatief advies van de Nijlense jeugdraad 
van 2 maart 2018 over “gebrek aan inspraak bij locatie jeugdconsulent” en de vraag om dit 
voorstel te herbekijken. Het college geeft mee dat de adviesraad vooral een 
beleidsondersteunende taak heeft, zoals decretaal voorzien. De verhuis kadert in het beheer 
en is een uitvoering van de visie dienstverlening zodat hierover de adviesraden niet 
geconsulteerd zijn. De eerstelijnsdienstverlening van vrije tijd blijft aangeboden worden in 
het gemeentehuis te Nijlen (aan het onthaal).” 
 
De voorzitters van de jeugdraad, Alexandra Peeters en Julie Van Roey, hebben op het overleg 
met alle adviesraden hun ongenoegen al geuit over de reactie van het gemeentebestuur. 
 
De voorzitters geven aan: 
 

- dat naar hun gevoel er veel te weinig advies gevraagd werd door het 
gemeentebestuur de afgelopen jaren; 

- dat er al zeker veel te weinig advies gevraagd werd de afgelopen jaren rond de grote 
veranderingen die binnen de gemeentelijke structuur hebben plaatsgevonden en dat 
terwijl in het decreet duidelijk vermeld staat dat de gemeente de jeugdraad om 
advies moet vragen als het gaat om o.a. de gemeentelijke dienstverlening naar 
kinderen en jongeren toe; 

- dat de jeugdraad zelf de afgelopen jaren verschillende inspraakacties uitgewerkt 
heeft om te weten wat er leeft bij kinderen en jongeren en dat ze dus met een 
onderbouwde visie kunnen spreken; 

 
De laatste twee adviezen van de jeugdraad liggen serieus op de maag van de jeugdraad: 
 

o het advies over mobiliteit in onze gemeente = een jaar heeft men moeten 
wachten op antwoord van het gemeentebestuur (en het is nog niet volledig); 
 

o het advies rond de verhuis van jeugdconsulent = jeugdraad heeft hier zelf 
besloten om advies te geven = binnen de jeugdraadsleden leeft dit item wel 
(en leefde het gevoel bij de jeugd wel dat de jeugdconsulent weggestoken 
wordt in Kessel) = de jeugdraad vindt dit inhoudelijk een zeer jammere 
beslissing van het gemeentebestuur en snapt al helemaal niet dat hun mening 
hierover nooit gevraagd werd; 

 

o er is al enkele keren spontaan advies gegeven vanuit de jeugdraad en het 
antwoord stelde de jeugdraad erg teleur – er wordt geen geargumenteerd 
antwoord gegeven aan de jeugdraad – jeugdraad snapt dat ze niet mee de 
beslissingen moeten nemen maar wil wel duidelijke argumenten horen waarom 
de gemeente een beslissing dan toch neemt = is in het laatste dossier niet 



gebeurd en tot op heden nog altijd niet duidelijk waarom men zulke beslissing 
genomen heeft en zo maar de mening van vele jongeren naast zich neer legt; 

 

o de eerste reactie in het antwoord op het laatste advies rond de verhuis van de 
jeugdconsulent was dat niet geen taak van de jeugdraad zou zijn, dat ze hierin 
niet betrokken moeten worden – toch staat in het decreet van de Vlaamse 
Overheid zeer duidelijk te lezen dat de jeugdraad wel betrokken dient te 
worden bij deze soort zaken! 
 

De jeugdraad is de enige adviesraad nog die verplicht opgelegd is door de hogere overheid. 
De jeugdraad gelooft zeer zeker dat ze als adviesraad een krachtig instrument kunnen zijn om 
mee het beleid te kunnen beïnvloeden maar dan moet het beleid hier ook voor open staan. 
De jeugdraadsleden raken ook gedemotiveerd door deze gebeurtenissen en stellen hardop het 
nut van de adviesraad in vraag. 
 
Zij geven tijdens de jeugdraad nog eens mee dat ze het jammer vinden dat er geen andere 
opties besproken werden en dat er geen duidelijke argumenten voor de verhuis aangehaald 
werden. Het is een erg spijtige evolutie, de zogenaamde verbeterde dienstverlening van de 
gemeente Nijlen. Wil je de jeugdconsulent zien, moet je best een afspraak maken. 
 
Schepen Carrie Verelst benadrukt nog eens dat de jeugdconsulent een dag per week in Nijlen 
zal kunnen werken en dat het bespreekbaar is om dit meer op te trekken. Bovendien geeft ze 
mee dat de jeugdconsulent vlot aanspreekbaar en bereikbaar is. Ze vindt het goed dat de 
jeugdraad hun mening heeft laten horen, dankt hen ook om dit standpunt te verdedigen en 
moedigt de jeugdraadsleden aan om er te blijven voor gaan. Ze geeft mee dat de andere 
adviesraden ook niet om advies gevraagd werden. De voorzitters reageren hier op dat we als 
jeugdraad juist wél betrokken hadden moeten worden (het decreet legt dit de gemeente 
eigenlijk op). 
 
Een aantal jeugdraadsleden vraagt wat de meerwaarde nog is als jeugdraad, als er toch geen 
rekening gehouden wordt met de mening van heel wat jongeren. Enkele andere 
jeugdraadsleden halen aan dat er in het verleden ook vaak wel rekening gehouden is met 
voorstellen, anders hadden we geen jeugdbeleid en -werking zoals we dat nu kennen. 
 
Ook het afschaffen van de jeugddienst als aparte dienst blijft volgens sommigen een zeer 
jammere beslissing, zeker voor een dienst die goed functioneerde en veel naambekendheid 
had. De naam ‘afdeling Sociaal en Vrije Tijd’ zegt niks voor jongeren en voor ouders. 
 
De voorzitters maken mogelijk nog werk van een petitie of dergelijke. 
 
�NFO: Alexandra Peeters (0470 20 87 98) of Julie Van Roey (0478 75 09 68), voorzitters | 
www.jeugdnijlen.be | info@jeugdraadnijlen.be 
 
 

4. Overleg Nijlense adviesraden - terugkoppeling 
 

De Nijlense adviesraden kwamen eind april samen en bespraken waar elke adviesraad mee 
bezig is, koppelden terug over het memorandum en vanuit de jeugdraad werd dus het nut 
van de adviesraden op tafel gelegd (zie vorige punt). Wie graag het verslag verkrijgt, kan een 
seintje geven aan de jeugdconsulent. 
 
�NFO: Gunther Melis, jeugdconsulent (03 410 03 76) of Alexandra Peeters (0470 20 87 98) of         
Julie Van Roey (0478 75 09 68), voorzitters | www.jeugdnijlen.be | info@jeugdraadnijlen.be 
 
 

5. Mobiliteit in Nijlen – terugkoppeling door schepen 
 

Schepen van Mobiliteit, Paul Laurijssen, komt zelf een toelichting geven over het advies dat 
de jeugdraad en kinderraad formuleerden in het voorjaar van 2017. Hij verontschuldigt zich 
op het lange wachten maar onder andere wegens personeelswissels verliep de opvolging 
trager dan gehoopt. 



 
Hij geeft mee dat er in 2019 gestart zal worden met de opmaak van nieuw mobiliteitsplan 
en hierin zullen zeker de bevindingen van de jeugdraad en kinderraad mee genomen worden 
naar de inhoudelijke discussies. 
 

- Op verschillende plaatsen werden zebrapaden gevraagd. Vaak wordt die vraag gesteld 
omdat fietsers er willen oversteken (maar niet direct voetgangers dus). Dat maakt een 
belangrijk verschil in veiligheid want fietsers hebben niet dezelfde rechten op een 
zebrapad als voetgangers. Wanneer men ergens een zebrapad zou aanleggen, moet 
men ook best kunnen aantonen dat het zebrapad vooral en voldoende door 
voetgangers gebruikt zal worden. Om die reden wordt er dus met de nodige 
omzichtigheid omgesprongen van zomaar nieuwe zebrapaden her en der aan te leggen 
(het geeft fietsers soms ook eerder een gevoel van veiligheid terwijl dat op sommige 
plaatsen niet altijd evident is). 
 

- Aan de dansschool in Kessel-Dorp zal nog een extra oversteekplaats voorzien worden. 
 

- De opmerkingen rond groenonderhoud werden mee opgenomen in de planning van de 
groenploeg. Hier wordt dus een tandje bijgestoken. Inwoners mogen problemen altijd 
melden via het gemeentelijk meldingsformulier op de website. 
Blikvangers zullen nergens voorzien worden. De praktijk leert immers dat er meer 
zwerfvuil ingegooid wordt dan effectief blikjes. Bovendien geeft een verkeerd signaal: 
je mag blikjes toch wegwerpen in een blikvanger (terwijl je dit gewoon in de 
vuilnisbak moet steken, best nog bij je PMD-afvalfractie thuis). 
 

- Verlichting: het paadje in de Kruideniersstraat richting Berlaar gaat doormidden 
natuur en daar verlichten we ’s avonds/’s nachts beter niet. Langs Bevel-Heikant is 
het fietspad niet goed zichtbaar en is een deel niet verlicht. Er wordt bekeken wat het 
prijskaartje zou zijn als dit fietspad vernieuwd worden en dan ineens ook verlichting 
aangepakt kan worden (maar dat is dus afwachten). Mogelijk kunnen de borduurstenen 
alvast wit geschilderd worden zodat het fietspad in het donker door automobilisten al 
beter zichtbaar is. 
 

- Nieuwe fietspaden: de prioriteit ligt momenteel om eerst de fietspaden langsheen de 
gewestwegen aan te pakken en op de grote verbindingswegen. Zo zal in het najaar 
gestart worden langs de Herenthoutsesteenweg en komt er binnenkort ook meer zicht 
op de concrete planning langs de Broechemsesteenweg. De plannen zijn al rond (die 
heeft de jeugdraad al eens mogen inkijken). Tijdens de zomer zal het fietspad 
langsheen de Berlaarsesteenweg ook volledig af zijn. 
 

- Tevens geeft de schepen ook aan dat het gemeentebestuur bij het Vlaamse Gewest 
vragende partij is om ook op de gewestwegen doorheen onze gemeente een 
kilometerheffing te voeren. Nu komt er veel te veel sluikverkeer doorheen onze 
gemeente maar als gemeente hebben we daar helemaal geen vat op. De Vlaamse 
Overheid dient hier haar verantwoordelijkheid in te nemen. 
 

- Er werd de afgelopen jaren ook werk gemaakt van heel wat fietsverbindingen 
waardoor je op een veiligere manier doorheen de gemeente kan rijden. Die moeten 
misschien nog wat extra in de verf gezet worden (of beter in kaart gebracht worden). 

 
Verder worden nog een aantal concrete vragen gesteld aan de schepen die een antwoord 
krijgen of meer verduidelijking mee krijgen. 
 
�NFO: Paul Laurijssen, schepen van Mobiliteit (0474 50 24 65) - paul.laurijssen@skynet.be 
 
 

6. Project rond alcoholsensibilisering – stand van zaken 
 

We zaten onlangs samen met enkele jeugdraadsleden en Peter Aertsen van het CGG De Pont 
(Centrum Geestelijke Gezondheidszorg). Na uitgebreid overleg is het erg duidelijk dat 
wanneer we een project rond alcohol willen opzetten, we dit moeten optrekken naar de 
ganse bevolking (jong en oud), en over verschillende beleidsdomeinen heen. 



Dit is niet direct de taak of de bedoeling van de jeugdraad en past ook niet binnen het 
takenpakket van de afdeling Sociaal en Vrije tijd. Voorlopig wordt het project dus stopgezet. 
In de nieuwe legislatuur kan er bekeken worden of hier nog iets mee gedaan zal worden en 
welke sectoren dan betrokken moeten worden of van waaruit de insteek dient te gebeuren. 
 
�NFO: Gunther Melis, jeugdconsulent (03 410 03 76) – gunther.melis@nijlen.be 
 
 

7. Brainstorm – vraag Kempens Karakter – permanent toeristisch aanbod voor kinderen 
 

De jeugdconsulent zit binnenkort samen met de erfgoedcel Kempens Karakter en de 
verschillende jeugdconsulenten en coördinatoren toerisme van de regio. Het opzet van de 
bijeenkomst is om leuke ideeën bijeen te brengen rond mogelijkheden voor een toeristisch 
aanbod voor kinderen in de regio (en mogelijk ook in onze gemeente). 
 
De jeugdraad wordt gevraagd om even mee te brainstormen en dit levert volgende ideetjes 
op: een hoogteparcours in Kruiskensberg, een speleobox voor volwassenen, een moerastocht, 
een natuureducatief pad (is op komst in het Beekpark) en een geo-cache doorheen Nijlen. 
 
�NFO: Gunther Melis, jeugdconsulent (03 410 03 76) – gunther.melis@nijlen.be 
 
 

8. Evaluatie werkjaar 2017-2018 
 

De jeugdraadsleden blikken terug op een aangenaam en positief jeugdraadsjaar. Ze geven 
volgende zaken nog mee: 
 

- kalendertjes met jaarplanning op zijn handig en mogen dus behouden blijven; 
- gemeente moet to-the-point zijn; als je een advies krijgt, zorgt voor een snelle 

reactie en zorg voor een onderbouwde reactie… we zijn nu teleurgesteld in hoe er 
omgegaan wordt met adviezen vanuit de jeugdraad; 

- we mogen in de toekomst nog wel eens iets organiseren voor een goed doel; 
- misschien moet de jeugdraad al eens een workshop aanbieden die voor alle jongeren 

interessant is (en niet specifiek voor jeugdwerkers). 
 
Chiro Nele en Chiro Gust brengen hun voorstel op tafel omtrent gebruik van gezamenlijke 
borden die door alle verenigingen gebruikt kunnen worden. Voorlopig ontbreekt er 
eensgezindheid bij de jeugdverenigingen al, om te beginnen. 
 
 

9. Nieuwe voorzitter gezocht! 
 

Alexandra Peeters en Julie Van Roey zijn twee jaar voorzitter van de jeugdraad geweest. Dat 
betekent dat hun mandaat afloopt en beide dames gaven al eerder aan dat ze ook beiden als 
jeugdraadslid zullen stoppen. De zoektocht naar een nieuwe voorzitter loopt af. 
 
We zijn blij dat er een kandidatuur binnen gekomen is. Simen Thys, nu nog (hoofd)leider bij 
Chiro Jong Leven, wil het engagement aan gaan. De jeugdraad stemt unaniem toe. We 
wensen Simen veel succes toe als nieuwe voorzitter van de Nijlense jeugdraad. 
 
Jeugdconsulent, Gunther Melis, en schepen van Jeugd, Carrie Verelst, nemen nog even het 
woord en danken Alexandra Peeters en Julie Van Roey voor hun inzet de afgelopen twee jaren 
en overhandigen nog een cadeautje. 
 
�NFO: Simen Thys (0487 54 14 13), voorzitter | www.jeugdnijlen.be | info@jeugdraadnijlen.be of 
Gunther Melis, jeugdconsulent (03 410 03 76) – gunther.melis@nijlen.be 
 
 
 
 
 
 



10. Doe je zeg en nieuwtjes 
 

• Een aantal jeugdraadsleden stopt er mee. We wensen hen te danken voor hun 
engagement de afgelopen jaren. 
 

• De kans zal klein zijn dat er nog iets georganiseerd zal worden rond Debattle (debat in 
aanloop van de gemeenteraadsverkiezingen). Er ontbreekt momenteel animo binnen 
de jeugdraad om hier iets rond op te zetten. 
 

• Er wordt nog promo gemaakt voor verschillende activiteiten… te vinden op Facebook 
(o.a. eind juni Broechemsesteenweg Kermis bij de Scouts Nijlen, eind augustus 
Heemfeesten Chiro Gust, begin september Heemfeesten Chiro Jong Leven). 
 

• De jeugdraad gaat terug van start in het najaar. Meer info volgt dan. 
 
 

Nijlen, 22 juni 2018 
 
 
 
 
 
 

Gunther Melis 
Jeugdconsulent 

 
Afdeling Sociaal en Vrije Tijd – gemeente Nijlen 


